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Des de Junts volem ser molt clars amb el poble: l’equip d’ERC s’ha 
limitat a acabar els projectes engegats anteriorment des de Junts, 
els pocs que han anat proposant han estat un fracàs i és evident la 
manca de projecte de l’equip d’ERC. Des de Junts volem retornar 

Sallent allà on ha sigut sempre, un poble pròsper, segur del seu po-
tencial i amb oportunitats per a tothom. Per tant, us convidem pre-

guntar-vos: Realment, quin futur volem pel Sallent? 

Som el principal grup de l’oposició de Sallent. 
Contràriament al que han demostrat tradicional-
ment les altres forces polítiques, Junts ha mantin-
gut el tarannà constructiu i l’esperit de treballar per 
aportar idees i projectes a favor del municipi. No-
saltres, hem seguit fent propostes de millora pel municipi, que sempre s’accepten i s’ano-
ten, però que al final no s’acaben de portar a terme per part de l’equip d’ERC. 

Ens preocupa que, passats gairebé 3 anys de legislatura d’ERC, amb l’alcalde Oriol 
Ribalta al capdavant, és evident a ulls de tothom que les coses no funcionen. ERC ha girat 
com un mitjó i ha canviat en 180 graus les seves proclames d’anteriors legislatures, ha 
variat respecte el què portava al programa electoral. I és que, les polítiques que realment 
fan que el poble vagi endavant a nivell econòmic i social no s’estan gestionant.  

Per exemple: el projecte fallit de l’Ha-
bitatge Cooperatiu del carrer Bisbe 
Valls. Sallent ha malgastat gairebé 
2 anys i invertit molts diners en en-
carregar i promocionar un projecte 
que, com era evident i es va adver-
tir en multitud d’ocasions, ha acabat 
fracassant. 

CAP ON VA SALLENT?
quin PROJECTE té?

va passant el temps i 
sallent està perdent 
oportunitats d’or


